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В данной статье рассмотрен вопрос остроты проблемы фальсификации финансовых документов учета и отчетно-

сти финансовой организации. Особое внимание уделяется криминальным способам такого поведения. Определяются 

значимость и основные направления противодействия данному преступному деянию, прежде всего, за счет организа-

ции различных форм контроля. При этом раскрываются особенности тех форм, которые реализуются в рамках отдель-

ных конкретных организаций и предприятий.
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This article discusses the severity of the problem of falsification of financial accounting documents and financial statements 

of a financial organization. Particular attention is paid to the criminal methods of such behavior. The significance and main 

directions of countering this criminal behavior are determined, first of all, through the organization of various forms of control. 

At the same time, the features of those forms that are implemented within the framework of individual specific organizations and 

enterprises are revealed.
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